
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OsV TŘEŠŇOVKA – HORNÍ HLOUŠKA 

 

Jednání č. 2/2019 

 

Termín jednání: 18. září 2019 od 19.30 

 

Členové OsV:  Martin Běhounek Přítomen Omluven Neomluven 

  Jiří Beránek   Přítomen Omluven Neomluven 

Romana Beránková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

Lukáš Rudolfský  Přítomen Omluven Neomluven 

Ondřej Knopp  Přítomen Omluven Neomluven 

Petr Král   Přítomen Omluven Neomluven 

Věra Žáčková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

 

Za veřejnost přítomni: Štěpán Šanda, Shyamoli Hájková, Jiří Král (i.s. Petr Král) 

 

 

 

Program jednání: 

 

1.       Zahájení jednání a kontrola otevřených bodů z předchozího zápisu 

2.       Komunikace s obyvateli žijící v oblasti působnosti našeho OsV 

3.       Řešení sběru odpadu v naší městské části 

4.       Napojení lokality Třešňovka na městský systém MHD 

5.       Oplocení dětského hřiště a parku v Seifertových sadech 

6. Informace o řešení dopravy v KH – Generel dopravy 

7.       Různé – návrhy na řešení problémů ze strany města 

 

K bodu 1 

Jednání zahájil předseda v 19:30 a informoval členy o aktuální situaci v komunikaci 

s vedením města ohledně návrhů našeho OsV. Dále informoval členy o tématech, se kterými 

se na OsV obrací veřejnost skrze email a Facebookové stránky. Jednotlivá témata budou 

popsána v následujících bodech.  

K bodu 2 

V průběhu září byly dle domluvy z poslední schůze do schránek obyvatel rozneseny 

letáky, informující o vzniku OsV s kontaktními údaji výboru. První várka letáků, čítající 

160ks, se ukázala jako nedostatečná a nebyla z tohoto důvodu obsloužena lokalita kolem 

Seifertových sadů. V této lokalitě budou letáky distribuovány do konce měsíce září. 

Na předchozím jednání zároveň OsV navrhl, aby byly na území Horní Hloušky 

instalovány vývěsky, jejichž prostřednictvím by byli občané (především Ti, kteří nevyužívají 

zřízené formy elektronické komunikace) informováni o důležitých záležitostech města, 

novinkách v MČ a činnosti OsV. Osadní výbor souhlasí s vybudováním dvou těchto vývěsek 

a umístěním ve spodní části Seifertových sadů (křížení ulic „Seifertovy sady“ a  

„Prachaňská“) a v ulici Višňová (v prostoru kolem kontejnerů na tříděný odpad). OsV žádá 

tímto město o realizaci v nejbližším možném termínu. Celá záležitost je již v řešení přímo 

s TO MÚ. 

 

K bodu 3 

Na předchozím jednání byla diskutována potřeba navýšit do budoucna počet 

kontejnerů na tříděný odpad v lokalitě Třešňovka. Na základě předcházejícího jednání OsV 



byla TO připravena dvě možná řešení – nové stanoviště v ulici Jabloňová, nebo zvýšení počtu 

kontejnerů ve stávající lokalitě (křižovatka s ulicí Gruntecká). Bylo dohodnuto, že do doby 

dokončení nové komunikace (propojení s ulicí Lorecká) budou kontejnery umístěny na 

stávajícím stanovišti a následně přesunuty na nové stanoviště nedaleko nového výjezdu 

z areálu.  OsV žádá o umístění kontejnerů, jakmile bude komunikace dokončena a navrhuje, 

aby byl developerem připraven prostor pro tyto účely (v ulici Jabloňová prostor pro 

kontejnery koncipován není a ty tam tak stojí ve svahu). 

 

Dále byl OsV veřejností upozorněn na nedostatečné množství košů a sáčků na psí exkrementy 

v naší místní části. OsV se přiklání k tomu, aby chovatelé platící za psy poplatky, měli za tyto 

prostředky zajištěn komfort při udržování čistoty v naší městské části a navrhne ve spolupráci 

s veřejností městu lokality, ve kterých koše zřídit. 

 

 

K bodu 4 

 Posledním zápisem z jednání OsV bylo vedení města upozorněno na velmi špatnou 

dopravní obslužnost satelitu Třešňovka z hlediska MHD. Žádáme vedení města o informaci, 

jaké kroky plánuje v této souvislosti podniknout a zda počítá s alespoň jednou zastávkou 

MHD již v aktuálním kole plánování jízdních řádů pro příští rok. Posunulo se toto téma 

v rámci jednání dopravní komise? OsV navrhuje v prvním kroku zřídit zastávku MHD na 

ulici Gruntecká, v blízkosti křižovatky s Višňovou ulicí a zde vybudovaného chodníku, 

případně umístění zastávky přímo ve Višňové ulici. Druhou zastávku MHD navrhuje osadní 

výbor vybudovat na opačné straně projektu Třešňovka, opět v blízkosti napojení na ulici 

Lorecká.  

 

K bodu 5  

Všemi členy bylo pro vybudování živého plotu odsouhlaseno použití habru a OsV 

nadále počítá s variantou výsadby svépomocí. OsV však navrhuje zvážit rozsah živého 

oplocení – vedení plotu podél ulice Hloušecká ve vrchní části parku považuje OsV za 

nadbytečné a nebude jej požadovat. Za ideální řešení považuje kompletní oplocení dětského 

hřiště ve spodní části + po celé délce parku podél ulice Seifertovy sady. Celá záležitost bude 

vyřešena přímo s TO. 

 

K bodu 6 

 

 OsV byl informován o projednávání Generelu dopravy s tím, že tento dokument se 

nedotýká bezprostředně naší místní části, proto není nutné předkládat žádná konkrétní 

vyjádření a podněty k projednávaným dokumentům. Členové OsV navrhují, aby v oblasti 

dopravy došlo v místní části k úpravě průjezdu a parkování vozidel nad 6t (zákaz vjezdu do 

ulice Práchňanská, zákaz jejich parkování na celém území místní části.) 

 

Různé: 

  

1. Členové osadního výboru se dohodli na provedení vlastní pasportizace komunikací 

v oblasti Horní Hloušky, definování seznamu nejzávažnějších nedostatků na příští 

schůzi OsV a následném předání tohoto seznamu vedení města. 

 

2. Předseda OsV přišel s myšlenkou kultivace zarostlé oblasti bezi ulicemi Višňová a 

Kaňkovská. Jedná se o pozemky 1766/1, 1768/1 a parcely tyto dva pozemky 

propojující, které jsou ve vlastnictví města. OsV přijde v dohledné době s návrhem, 



jak tuto lokalitu za co možná nejnižších nákladů zkultivovat.  Cílem tohoto projektu 

by mělo být vybudování nového lesoparku s minimálními zásahy do stávajícího 

prostředí a minimálními investicemi, pokud možno se zajištěným financováním, 

svépomocí.  

 

Po projednání tohoto bodu bylo oficiální jednání OsV ukončeno. Nad jeho rámec však 

v následné diskusi zazněly příspěvky, které považujeme za podnětné, a proto je zahrnujeme i 

do tohoto zápisu – nelze je ale považovat za řádně projednané stanovisko OsV: 

 

a) členové OsV vznesli dotaz, jakým způsobem je v místní části připraven plán 

rekonstrukcí a rozvoje vodovodní a kanalizační sítě, jak je koordinován 

s výstavbou a opravami komunikací a jak je měřena kvalita vody (umístění 

kontrolních bodů) 

b) členové OsV navrhují, aby v Kutnohorských listech byla vymezena část, kde by 

OsV mohli sami publikovat příspěvky dle vlastního uvážení (informace pro 

občany). 

c) Byla diskutována možnost aktivního zapojení občanů do prací a financování 

aktivit OsV. 

 

V Kutné Hoře 24. září 2019 

Ondřej Knopp - zapisovatel 

 


